一九九八年通告

1998 Circulars

號數/No.
內容/Title
日期/Date





1998年通告第1號

1 of 1998


歐洲專利局ESPACE唯讀光碟檢索

European Patent Office’s ESPACE CD-ROM Search


5.1.98

1998年通告第3號

3 of 1998
零售服務和批發服務分類方面的類別更改

Change of Class for Retail Services and Wholesale Services


22.1.98

1998年通告第4號

4 of 1998
憑藉《專利(過渡性安排)規則》提交標準專利申請的時限
Time limits for filing standard patent applications by virtue of the Patents (Transitional Arrangements) Rules


11.3.98

1998年通告第5號

5 of 1998

商標決定索引

Index of Trade Marks Decisions


20.3.98

1998年通告第6號

6 of 1998
有關處長就專利申請發出數據的事宜
Issue of receipts of patent applications


29.4.98

1998年通告第7號

7 of 1998
停止提供公眾人手檢索設施

Discontinuance of Public Manual Search Facilities


4.5.98

1998年通告第8號

8 of 1998
第49號表格修訂本 – 要求延期

Revised Form S.49 Request for Extension of Time


26.6.98

1998年通告第9號

9 of 1998
日本專利局日本專利撮錄(PAJ)唯讀光碟檢索

Search of Patent Abstracts of Japan (PAJ) CD-ROMs of the Japanese Patent Office


30.6.98

1998年通告第10號

10 of 1998
專利註冊處：雜項事務

Patents Registry : Miscellaneous matters


15.9.98

1998年通告第11號

11 of 1998
專利註冊處︰不再擬備有關記錄請求的發表的香港首頁
Patents Registry : Discontinuance of preparation of Hong Kong Front Page in respect of requests to record published


14.10.98

1998年通告第12號

12 of 1998
調整專利和外觀設計刊登憲報所需的公告費

Revision of Gazette Advertisement Fees for Patents and Designs


6.11.98

1998年通告第13號

13 of 1998
· 經由《1998年註冊外觀設計條例(修訂附表)規例》修訂的《註冊外觀設計條例》
· Registered Designs Ordinance as amended by Registered Designs Ordinance (Amendment of Schedule) Regulation 1998

· 經由《1998年專利條例(修訂附表1)令》修訂的《專利條例》
· Patents Ordinance as amended by Patents Ordinance (Amendment of Schedule 1) Order 1998

· 經由《1998年商標條例(修訂附表令》修訂的《商標條例》
· Trade Marks Ordinance as amended by Trade Marks Ordinance (Amendment of Schedule) Order 1998


12.11.98

1998年通告第14號

14 of 1998
根據《商標規則》第18及19條單方面要求延展時限和提交經考慮的書面答覆
Ex-parte extension of time and considered replies under Trade Mark Rules 18 and 19


18.11.98

1998年通告第15號

15 of 1998
專利 – 中國專利局 – 國家知識產權局

Patents – Chinese Patent Office – State Intellectual Property Office


30.12.98

